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Fråga till förskolenämndens ordförande Mohamed Yassin (MP) 
 
I förskolenämndens årsanalys står det att läsa: ”Årets kommunbidragstilldelning innebär att 
utrymmet för satsningar för ökad likvärdighet i de kommunala förskolorna nu har begrän-
sats. Det kompensatoriska arbetet kräver både fortsatt förstärkning av förskolornas grund-
förutsättningar och kvalitetshöjande insatser som riktas till förskolor där barnens behov är 
som störst. För att kunna säkerställa kontinuitet samt god och likvärdig utbildning för barnen 
behöver kommunbidragstilldelningen fullt ut ta hänsyn till nämndens pris- och löneökningar. 
I det fall de riktade statsbidragen förändras eller upphör innebär det omfattande konsekven-
ser för förskoleverksamheten”. 
 
Det är uppenbart så att det inte räcker att förlita sig på staten utan även kommunen måste 
öka sina satsningar för att Malmös barn ska få en bra uppväxt. 
 
Min fråga är: 

Hur ska förskolenämnden säkerställa likvärdigheten i Malmös förskolor? 
 
Malmö 2023-08-25 
Anders Skans (V)   
 
 

 

 


